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 Încheiat azi 27 aprilie 2012, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Alba-Iulia. 

 Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 312/2012 a Primarului 

municipiului  Alba-Iulia. 

 Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului local sunt publice. 

 Vasile Cornea: "La şedinţă sunt prezenţi un număr de 20 consilieri, aşadar 

şedinţa noastră este legal constituită. Lipseşte domnul consilier Cimpoeş Cornel 

Pavel.” 

 Marcel Jeler: “Supun la vot procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 30 

martie 2012 şi al şedinţei extraordinare din data de 20 aprilie 2012. Dacă sunt discuţii 

pe marginea acestor procese verbale? Dacă nu sunt, supun la vot cine este pentru 

aprobarea acestor procese verbale?” 

 "Fiind supuse la vot acestea au fost votate cu 20 voturi pentru." 

 Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la lucrările şedinţei noastre  

participă: d-na Georgeta Rânghet -şef Serviciu administraţie publică locală, juridic, 

contencios, autoritate tutelară, d-na Mihaela Petcu- consilier Serviciu administraţie 

publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară, doamna Aurica Groza -şef birou 

cadastru, domnul Remus Corcheş – direcţia Venituri, doamna arhitect şef Călin 

Hedviga, domnul Mihai Pripon - consilier juridic-Serviciul administrarea domeniului 

public şi privat,  precum şi presa. 

 Vasile Cornea: "Pentru început supun la vot modalitatea de vot. Propun vot 

deschis prin ridicare de mână. Cine este pentru?" 

 "Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru." 

 Vasile Cornea: "Pe ordinea de zi avem 42 proiecte de hotărâre. Suplimentar a 

fost introdus proiectul nr. 43. Proiect de hotărâre privind înscrierea municipiului 

Alba-Iulia în cadrul proiectului UEFA Hat Trick III şi a studiului de fezabilitate ce are 

ca obiect reabilitarea terenului 1 de fotbal  de la Stadionul Cetate Alba-Iulia. 

 Proiectul nr. 29. Închirierea unui teren situat în Alba-Iulia, b-dul Revoluţiei, nr. 

60 a fost retras de pe ordinea de zi. Supun la vot dacă sunteţi de acord cu  această 

modificare şi completare adusă ordinii de zi. Cine este pentru?" 

 "Fiind supusă la vot aceasta a fost votată cu 20 voturi pentru." 

 

 

 

 



 

 Vasile Cornea: "Şi acum vă prezint următorul 
 

PROIECT AL ORDINII DE ZI: 
 

 

 I. Diverse 

II. Proiecte de hotărâri privind:  

 

1.Neacordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice 

2.Neacordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice 

3.Aprobarea unor modificări în statele de funcţii ale aparatului de specialitate al 

Primarului municipiului Alba Iulia şi ale serviciilor publice aflate în subordinea 

Consiliului local al municipiului Alba Iulia  

4.Aprobarea organizării activităţii de sărbătorire şi premiere a cuplurilor care au 

împlinit 50 de ani de căsătorie şi aprobarea alocării din bugetul local a unor 

sume  de bani la capitol cultură 

5.Alocarea unor sume de bani pentru activităţi culturale 

6.Constatarea valabilităţii adoptării HCL nr. 33/2012 

7.Modificarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul „Modernizarea 

şi reabilitarea sistemelor de alimentare cu apă, canalizare şi tratare apă uzată în 

aglomerarea Alba Iulia din cadrul proiectului major.Extinderea şi reabilitarea 

infrastructurii de apă şi apă uzată din judeţul Alba” însuşiţi prin HCL nr. 86/2011 

8.Modificarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul „Reabilitare 

drumuri pietruite şi amenajare rigole şi şanţuri, cartierele : Miceşti, Bărăbanţ, 

Oarda şi Partoş”, însuşiţi prin HCL nr. 85/2011 

9.Însuşirea investiţiilor realizate din fonduri IID şi darea în concesiune către SC 

APĂ CTTA SA Alba – operatorul reţelelor de apă şi canalizare din municipiul 

Alba Iulia  

10.Modificarea HCL nr. 220/2011 

11.Modificarea HCL nr. 257/2009 

12.Modificarea HCL nr. 258/2009 

13.Modificare HCL nr. 259/2009 

14.Modificare HCL nr. 260/2009 

15.Modificare HCL nr. 262/2009 

16.Asigurarea sustenabilităţii proeictul „Servicii eficiente de E-administraţie şi 

managementul teritoriului pentru Primăria Alba Iulia”î 

17.Aprobă plata cotizaţiei de către Consiliul local pentru Asociaţia 

Intercomunitară de Dezvoltare – Transport Local 

18.Avizarea funcţiunilor pentru 12 spaţii construite libere din interiorul zidurilor 

fortificaţiei de tip „Vauban” Cetatea Alba Carolina în vederea întocmirii 

documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenţie 

19.Aprobă şi avizează  documentaţii de urbanism (PUD, PUZ):  

 



 Art.1: Avizează amplasare STATIE TELEFONIE MOBILA, STR. GH.SINCAI, NR.4, ALBA 
IULIA, solicitant SC ORANGE ROMANIA SA”,  

 Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal INTRODUCERE IN INTRAVILAN PENTRU 
CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE, ALBA IULIA-OARDA DE SUS, solicitant DAVID 
NICOLAE, GAVRILA ANA MARIA, CIORAN ELENA, ROMCEA CORNEL, TIRAU NICOLAE ”,  

 Art.3: Avizează Planul Urbanistic Zonal INTRODUCERE IN INTRAVILAN PENTRU 
CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE SI REALIZARE DRUM ACCES, ZONA FRANCESCA – 
SCHIT, ALBA IULIA – Str. FRANCESCA. F.N., PISEC IURAI, PISEC MARIA IOANA, 
PODPREATOV MARIUS, LUCA ADRIANA, TATAR VIRGIL, TATAR SONIA ADRIANA, ALEXEI 
ALEXANDRU, ALEXEI DORINA, TARTARIAN OVIDIU, BOLD VASILICA, STOIA RAFILA, NICOLA 
FLAVIU, NICOLA CORINA, COSTEA ROMULUS, NICOLA STELIAN CONSTANTIN”,  

 Art.4: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu CONSTRUIRE GARAJE PENTRU 3 AUTO, 
POARTA ACCES TIP SASESC SI REFACERE IMPREJMUIRE, ALBA IULIA, STR.CRISANEI, 
NR.1D, solicitant PAROHIA EVANGHELICA ALBA IULIA”,  

 Art.5: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu CONSTRUIRE CENTRU MEDICAL SI 
IMPREJMUIRE, STR.CALEA MOTILOR, FN, LAZAR GABRIELA LILIANA”,  

 Art.6: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu CONSTRUIRE LOCUINTA FAMILIALA, ALBA IULIA-
MICESTI, STR. PADURII, FN, PADUREAN CONSTANTIN”, 

 Art.7: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu EXTINDERE SPAŢIU COMERCIAL MIXT, ALBA 
IULIA, B-dul REVOLUŢIEI 1989, NR.24, BL. V6, solicitant S.C. MONDEO IMPEX SRL.”, 

 Art.8: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu DEPOZIT MATERIALE DE CONSTRUCTII SI 
BIROURI, AMENAJARI EXTERIOARE, AMPLASARE FIRMA LUMINOASA, SOSEAUA DE 
CENTURA, NR.10, solicitant SC UNIMAT SRL”, 

 Art.9: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu CONSTRUIRE ANEXA PROVIZORIE PENTRU 
ACTIVITATI CULTURAL CATEHETICE DE VARA, CETATEA ALBA CAROLINA, STR.MITROPOLIT 
SIMION STEFAN, NR.5, solicitant ARHIEPISCOPIA ORTODOXA ALBA IULIA – BISERICA 
MEMORIALA MIHAI VITEAZUL <SFANTA TREIME>”,  

 Art.10: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu CONSTRUIRE HALA INDUSTRIALA, ALBA IULIA-
BARABANT, STR. TURNATORIEI, FN, solicitant BENCHEA DANIEL”,  

 Art.11: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu SCHIMB DE DESTINATIE DIN APARTAMENT IN 
SPATII COMERCIALE MAGAZIN INDUSTRIAL SI MAGAZIN ALIMENTAR, EXTINDERE SI 
REALIZARE ACCES, B-DUL REPUBLICII, BL.27,AP.2, solicitant NISTOR CRUCITA”, conform 
planului de situatie anexat. 

 Art.12: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu CONSTRUIRE LOCUINTE COLECTIVE P+2+M SI 
SPATII PT. COMERT SI SERVICII LA PARTER STR. MILENIUM, nr. 1, ALBA IULIA , solicitant 
EIDENMULLER ELENA”, 

 Art.13: Aprobă Planul Urbanistic Zonal CENTRU CULTURAL BASTION SF. MIHAIL, str. 
Nicolae Iorga, nr.1-3, solicitant CONSILIUL JUDETEAN ALBA”,  

 Art.14: Aprobă Planul Urbanistic Zonal LOCUINTE COLECTIVE SI FUNCTINI 
COMPLEMENTARE CARTIERUL ORHIDEELOR, ALBA IULIA, STR. LALELELOR NR.2, solicitant 
MUNICIPIUL ALBA IULIA”,  

 Art.15: Aprobă Planul Urbanistic Zonal LOCUINTE INDIVIDUALE SI REALIZARE ACCES, 
ALBA IULIA, STR. V. GOLDIS, NR.42B, solicitant POP LUCIAN VASILE, FLOREA FLORIN”, 

 Art.16: Aprobă Planul Urbanistic Zonal REGLEMENTARE ZONA DE LOCUINTE INDIVIDUALE 
SI REALIZARE ACCES, ALBA IULIA, STRADA NAZARETH ILLIT, FN, INTRAVILAN, solicitant 
PACURAR IOAN, CIUGUDEAN TRAIAN”, 

 Art.17: Aprobă Planul Urbanistic Zonal INTRODUCERE IN INTRAVILAN PENTRU 
CONSTRUIRE  LOCUINŢE UNIFAMILIALE, OARDA DE JOS, STR. DUMBRAVITEI, FN, BOCSA 
FLORIN si ROS IOAN”,  

 Art.18 : Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN PENTRU 
CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE, OARDA DE JOS, ZONA DUBLIHAN, STR. CUTINA 



solicitant STAN CALIN si CUTEAN GHEORGHE”,  

 

20.Revocarea HCL nr. 355/2011 şi aprobarea vânzării prin licitaţie publică a 

unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Alexandru Ioan Cuza, nr. 7A 

21.Modificarea HCL nr. 260/2011 cu privire la aprobarea vânării prin negociere 

directă a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Gheorghe Doja 

22.Prelungirea termenului contractului de închiriere nr. 13545/1996 încheiat 

între Consiliul local şi SC Unitatea SRL 

23.Neaprobarea scutirii la plata redevenţei datorate de către SC GLOW SRL în 

baza contractului de asociere nr. 11072/2011 

24.Încheierea unui act adiţional la contractul de asociere nr. 11072/2011 încheiat 

între Consiliul local şi SC GLOW SRL 

25.Vânzarea unui teren în Oarda, DN 1 FN 

26.Vânzarea unui teren situat în Alba Iulia, str. Traian, nr. 8 

27.Vânzarea unui teren situat în Alba Iulia, str. Mărăşeşti, nr. 50 

28.Neaprobarea scutirii de la plata redevenţei datorate de către dl. Bumbu Viorel 

29.Închirierea unui teren situat în Alba iulia, b-dul Revoluţiei, nr. 60 

30.Atribuirea în proprietate  a terenului aferent caselor particulare 

31.Atribuirea în proprietate terenul aferent apartamentelor în cotă indiviză 

deţinut din construcţii 

32.Însuşirea documentaţiei tehnice de parcelare a unui apartament situat în Alba 

Iulia, str. Vasile Goldiş, nr. 18, bl 9 BCD 

33.Acceptarea donaţiei unui imobil (drum) situat în Alba Iulia – Partoş  „După 

Cimitir” 

34.Expertiza tehnică efectuată în Dosar nr. 11408/176/2010, aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia  

35.Expertiza tehnică efectuată în Dosar nr. 1034/176/2012, aflat pe rol la 

Judecătoria  Alba Iulia  

36.Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 9834/176/2011, aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia 

37. Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 117/176/2011, aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia 

38.Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 8474/176/2011, aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia 

39.Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 1394/176/2012, aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia 

40.Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 2152/176/2012, aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia 

41.Parcelarea imobilului (teren) înscris în CF nr. 12559 Alba Iulia A+100, nr. top 

2197/12/1/27/1/2/1/1/1/1/1/1/1 – alei acces şi zone verzi în suprafaţă de 13199 

mp situat administrativ în Alba Iulia, str. V. Alecsandri, FN 

42.Alegerea  preşedintelui de şedinţă care va conduce lucrările Consiliului local 

pentru perioada mai – iunie 2012  

 

          Iniţiator 



           Primar  

                  Mircea Hava  

   

 III. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba Iulia 

pentru luna mai 2012.  

 

 Vasile Cornea: "Vă propun să începem cu ordinea de zi." 

 

 1. Neacordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice. 

 Se dă cuvântul domnului Remus Corcheş care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Remus Corcheş: "Noi am propus respingerea cererii de acordare  pe motiv că 

în gospodăria dânsei locuiesc trei persoane şi fiecare au venit." 

 Vasile Cornea: "Dacă sunt discuţii? Nu sunt aşadar supun la vot cine este 

pentru neacordare?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru neacordare." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 128/2012. 

   

 2. Neacordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice. 

        Se dă cuvântul domnului Remus Corcheş care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Remus Corcheş: "Petenta, pe lângă pensia pe care o are, deţine şi o autorizaţie 

de persoană fizică. Are două case." 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru neacordare?" 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru neacordare." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 129/2012. 

 

 

 3. Aprobarea unor modificări în statele de funcţii ale aparatului de specialitate 

al Primarului municipiului Alba Iulia şi ale serviciilor publice aflate în subordinea 

Consiliului local al municipiului Alba Iulia.  

 Se dă cuvântul domnului Bucur Dorică care prezintă proiectul de hotărâre 



precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Vasile Cornea: "Dacă sunt discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 130/2012 

 

 4. Aprobarea organizării activităţii de sărbătorire şi premiere a cuplurilor care 

au împlinit 50 de ani de căsătorie şi aprobarea alocării din bugetul local a unor sume  

de bani la capitol cultură 

 Se dă cuvântul doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

 Popa Pavel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Vasile Cornea: "Discuţii?" 

 Pleşa Gabriel: "Să ne spună doamna directoare câte cupluri sunt înscrise?"  

 Puican Ioan: "46." 

 Pleşa Gabriel: "Nu!  În acest moment, câte cupluri sunt înscrise?" 

 Delia Cristescu: "46 cupluri erau atunci. Acum sunt 50 de cupluri." 

 Vasile Cornea: "Alte discuţii dacă mai sunt? Nu sunt aşadar supun la vot cine 

este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 131/2012 

 

 5. Alocarea unor sume de bani pentru activităţi culturale. 

 Se dă cuvântul domnului Mihai Coşer care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

 Popa Pavel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Nu sunt. Supun la vot cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 



 S-a adoptat Hotărârea nr. 132/2012 

 

 6. Constatarea valabilităţii adoptării HCL nr. 33/2012. 

 Se dă cuvântul doamnei Georgeta Rânghet care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru?" 

 Hondola Liviu: "Numai puţin domnule, că eu nu am votat!" 

 Vasile Cornea: "S-a votat!" 

 Hondola Liviu: "Nu m-aţi urmărit, că eu nu am votat! Eu vreau să întreb aici, 

pentru că văd că este o adresă trimisă de la Prefectură în care se spune că a fost 

adoptată cu cvorum de 11 voturi pentru şi 10 voturi împotrivă. Jumătate plus unu, cât 

e din 21?" 

 Paul Voicu: "Nu ne întrebaţi pe noi!" 

 Marcel Jeler: "Ştiţi că atunci aşa a fost discuţia şi zice că aşa ar trebui să fie! 

Ne-am conformat! Ce să mai zic!" 

 Sandu Cornel Stelian: "Jumătate plus unu înseamnă majoritate." 

 Georgeta Rânghet: "Trebuie majoritate." 

 Paul Voicu: "Trebuie să fie majoritate, nu jumătate plus unu!" 

 Pleşa Gabriel: "S-a verificat prezenţa la şedinţa respectivă?" 

 Georgeta Rânghet: "Da. Aveţi caietul de prezenţă." 

 Pleşa Gabriel: "Sigur? Este numărul acesta de voturi? Au fost toţi prezenţi?" 

 Marius Adrian Costinaş: "Au fost prezenţi toţi!" 

 Vasile Cornea: "Revenim la vot! Cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul  a fost votat cu 13 voturi pentru şi 7 abţineri Pleşa 

Gabriel, Puican Ioan, Hondola Liviu, Coşeriu Sorin Nicolae, Lupea Iulian Nelu, 

Dărămuş Marcela Eugenia, Barbonţa Cristian Gelu." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 133/2012 

 

     7. Modificarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul „Modernizarea 

şi reabilitarea sistemelor de alimentare cu apă, canalizare şi tratare apă uzată în 

aglomerarea Alba Iulia din cadrul proiectului major. Extinderea şi reabilitarea 

infrastructurii de apă şi apă uzată din judeţul Alba” însuşiţi prin HCL nr. 86/2010. 

 Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 



 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Mircea Hava: "La proiectul nr. 7 este o greşeală. Aşa ar trebui să sune! O 

completare: extinedere şi reabilitare infrastructurii de apă şi apă uzată din judeţul 

Alba. De fapt este reactualizat. Conform studiului de fezabilitate reactualizat. Deci 

trebuie introdus teremenul de reactualizat." 

 Silvia Moldovan: "Această modificare de indicatori  s-a produs într-o fază  în 

care SF-ul a fost reactualizat.Vă rog să faceţi această completare. Colega  mea a omis 

să facă acest lucru." 

 Vasile Cornea: "Vă rog să faceţi completarea în hotărâre. Supun la vot proiectul 

de hotărâre cu amendamentul propus. Cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20  voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 134/2012 

 

 8. Modificarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul „Reabilitare 

drumuri pietruite şi amenajare rigole şi şanţuri, cartierele : Miceşti, Bărăbanţ, Oarda 

şi Partoş”, însuşiţi prin HCL nr. 85/2011 

 Se dă cuvântul doamnei Moldovan Silvia care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Pleşa Gabriel: "Dacă îmi permiteţi!  Lipsesc nişte cartiere periferice! Nu cred 

că este Oarda de Sus!  Nu văd Pâclişa!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Scoateţi reţelele de apă de acolo şi băgăm altele!" 

 Pleşa Gabriel: "Nu văd Oarda de Jos, Oarda de Sus! Cred că ar fi oportun să-i 

prindem şi pe oamenii  din Oarda de Sus! Şi nu văd Pâclişa deloc!" 

 Marius Rotar: "Domnul preşedinte, dacă îmi permiteţi! Îl rog pe domnul Popa 

Pavel, care este consilier pe zona Oarda să ne explice despre ce este vorba." 

 Vasile Cornea: "Dar nu cunoaşte Pâclişa!" 

 Popa Pavel: "Oarda de Jos, Oarda de Sus şi străzile Garoafelor, Oarda de Jos, 

Duzilor Oarda de Jos, Cedrilor pe o lungime de 1496 km, Oarda de Sus  urmând ca în 

proiectul 7 ..." 

 Paul Voicu: "Lungimea în metrii!" 

 Popa Pavel: "Da. Iar în proiectul 7 este detaliat corect aici că într-adevăr 

Cedrilor, Haiducilor, tot Oarda de Sus." 

 Paul Voicu: "Domnule preşedinte! Dacă îmi permiteţi o secundă! Sigur că, în 

hotărâre, denumirea în antet este "modernizare drumuri, localităţi aparţinătoare 

municipiului şi sunt trecute  Miceşti, Bărăbanţ. Dar acest proiect este făcut pe baza 

unor documente tehnice. Avem anexe, avem lungimi, avem străzi, denumiri de străzi, 

cu tot ce înseamnă datele tehnice a acelor drumuri. Aşa este făcut proiectul! Dacă se 



citeşte cu totul  şi cine a fost în comisie  îşi aduce aminte despre ce am discutat.  Dacă 

sunt propuneri concrete pe străzi, pe suprafeţe, pe cutare, atunci discutăm concret!" 

 Pleşa Gabriel: "Eu aş avea o propunere! Haideţi să studiem puţin problema! 

Totuşi, sunt nişte străzi în Oarda de Sus care rămân! Şi ştiţi prea bine că  au venit şi 

oameni şi v-au solicitat lucrul acesta! Ca să nu mai vorbim de Pâclişa, care nici nu se 

pomeneşte! Eu nu am văzut-o! Poate greşesc, dar nu am văzut-o!" 

 Paul Voicu: "Acum discutăm de nişte cantităţi de lucrări şi de nişte valori!" 

 Pleşa Gabriel: "E adevărat!" 

 Paul Voicu: "Dacă ne extindem mai mult ca şi suprafeţe, ca şi dimensiuni nu ne 

mai încadrăm pe valorile care sunt!" 

 Pleşa Gabriel: "Eu vreau să spun că dacă nu le facem acum pentru toţi, nu ştiu 

când le va mai veni rândul!" 

 Paul Voicu: "Faceţi o propunere! 

 Pleşa Gabriel: "Eu aceasta propun!" 

 Paul Voicu: "Ziceţi străzile!" 

 Pleşa Gabriel: "Să se analizeze! Eu vreau să se prindă toată Pâclişa cât şi ce a 

mai rămas din Oarda de Sus. Că ştiţi că au mai rămas nişte străzi care nu sunt prinse! 

Eu aş vrea să se analizeze, că poate găsim surse!" 

 Ioan Bogăţan: "Aş vrea să vă răspund, că este şi doamna director aici! În ceea 

ce priveşte Pâclişa, săptămâna viitoare ne apucăm de lucru. Urmează ca soluţia 

financiară să o găsim ulterior. Vrem să ne apucăm de lucru! Sigur că da! Noi avem o 

hotărâre în sensul acesta, de a trimite apa în partea "Peste Vale" şi de dărâmat 

căminul! Doamna Moldovan, dacă doriţi, vă explică! Aceasta este! Se face!" 

 Paul Voicu: "Numai o secundă, doamna Moldovan, că nu aţi fost la discuţii 

aici! Să vă explic despre ce este vorba  ca să puteţi răspunde în cunoştinţă de cauză. 

Căţiva consilieri spun că, vis a vis de străzile, şi aici am pus noi în discuţie la 

proiectul nr. 8, dânşii ar dori  să prindem şi alte străzi.  Să le explicaţi montajul 

financiar şi de ce am ajuns la aceste valori." 

 Silvia Moldovan: "Dacă vă referiţi expres la străzile din Pâclişa, această 

localitate nu este prinsă deloc în acest pachet a cărui indicatori sunt supuşi aprobării. 

Este vorba de Bărăbanţ, Miceşti, Oarda şi Partoş. Sunt două localităţi în care se 

dezvoltă în ultima perioadă proiecte de extindere a reţelei de canalizare. Pe Pâclişa nu 

există deocamdată  soluţie de rezolvare a reţelei de canalizare." 

 Pleşa Gabriel: "Şi Oarda de Sus?" 

 Silvia Moldovan: "Şi Oarda de Sus, tot aşa, din cauza "Grupului ţintă" că aşa 

este denumit  într-un proiect atât de mic, nu poate fi susţinută eficienţa investiţiei. 

Pentru aceasta vă puteţi informa şi în Ghidul de dezvoltare a POS-ului de mediu că se 

vede ce înseamnă calcule  de eficienţă a investiţiei într-o zonă mai puţin aglomerată. 

Sigur, că s-au susţinut  prima dată arterele şi reţelele majore pentru a se crea 

capacităţi de rezolvare a reţelelor ulterioare, într-o etapă  de dezvoltare care poate fi 

susţinută pe alte proiecte. Sunt limite bugetare care ne restricţionează amploarea unui 

proiect." 

 Paul Voicu: "Ştiţi cu toţii că, pe lângă  tot ce a însemnat  proiecte cu finanţare 

din alte surse, noi am încercat să adăugăm la toate aceste necesităţi,  lucrări din 

finanţări  directe. Deci finanţări din bugetul local. Şi ştiţi bine că am completat aceste 



lucrări şi pentru ceea ce înseamnă apă şi canalizare şi drumuri  şi pe tot ce am avut 

legat  de aceste proiecte de infrastructură." 

 Silvia Moldovan: "Proiectele care nu fac obiectul acestor aprobări sunt proiecte 

care se susţin doar din fonduri locale. Nu există un program european care susţine 

aceste proiecte, pentru că ele, la momentul la care au fost, ca termen de depunere a 

proiectelor de infrastructură pe POR, pe Axa 2 sau Axa 1, nu aveam infrastructura de 

canalizare rezolvată şi nu puteau fi susţinute aceste tipuri de acţiuni, respectiv de 

modernizare şi transformare  a drumurilor de pământ în drumuri asfaltate." 

 Pleşa Gabriel: "În concluzie, stimaţi colegi!  Sigur, doamna are dreptate! Am 

înţeles că sunt nişte restricţii financiare, nişte limite! Dar, eu aş face o propunere. 

Concret! Să încercăm să facem două etape. În prima etapă să rămână ce aţi proiectat 

dumneavoastră  sau ce aţi băgat pe acest proiect! Dar să încercăm să ducem măcar  

până la capăt, până la Oarda de Sus  sau până la intrarea în Pâclişa coloana principală.  

Ca după aceea, în etapa a doua, în următoarea etapă să încercăm că şi aşa nu vor fi 

prinse toate străzile. Dar măcar pe străzile principale  duse! Şi, în a doua etapă, când 

va fi peste un an sau doi, când se găsesc surse, să se poată lumea racorda!" 

 Vasile Cornea: "Dacă indicaţi cumva şi finanţarea!" 

 Silvia Moldovan: "Cu tot respectul domnule consilier! Spuneţi, vă rog care este 

strada principală din Oarda de Sus care ar trebui rezolvată cu prioritate în etapa 

principală? De la Haiducilor în sus, care este?" 

 Pleşa Gabriel: "Cea pe care merge autobuzul, de exemplu!" 

 Silvia Moldovan: "Autobuzul se opreşte la capătul străzii Victoriei, până unde 

există canalizare. Autobuzul mai sus nu merge! Autobuzul se întoarce unde este podul 

de legătură între Haiducilor şi Victoriei." 

 Vasile Cornea: "S-a specificat în procesul verbal dorinţa dumneavoastră!" 

 Popa Pavel: "Referitor la ceea ce spunea domnul coleg, într-adevăr aveţi 

dreptate şi vă mulţumim  pentru sondajul făcut  şi petiţia trimisă  pentru rezolvarea 

problemelor. La fel şi eu cât şi colegul Domuţa ştim exact ce trebuie! Desigur, 

rămâne ca doamna directoare cu executivul să găsească  portiţa  şi cum se poate face  

finanţarea lucrărilor.  Avem într-adevăr strada Tineretului, Mohorului, Zefirului, 

Căprioarei în partea stângă, în zona la biserica de peste vale, cum zicem noi. Avem în 

partea dreaptă Cedrului, Vadului, Haiducilor care se intersectează  după aceea cu 

Făgetului, Căprioarei, Colinelor şi Gutuiului. Iar noi, ce am putut face până acum? Să 

le menţinem în starea  în care sunt pietruite  şi cu ajutorul oamenilor să facem 

decolmatarea şanţurilor, când este cazul, pentru ca drumurile să le putem menţine aşa 

cum sunt. Referitor la petiţie: într-adevăr au dreptate cei care au cules datele  de la cei 

312 oameni, dar deocamdată, şi la fel şi pentru viitor, nu ştiu cum se poate găsi 

soluţia  pentru a introduce transportul public pe Cedrului, Haiducilor datorită 

ştrangulării în două locuri  a drumului. În partea stângă e o râpă care merge în pârâu, 

în partea stângă e deal. Şi chiar numai cât merge autobuzul. Iar la intrarea pe pod, ca 

să facem circuitul să intrăm pe Victoriei, desigur că nu ştiu care şofer, maşina fiind 

încărcată cu oameni, îndrăzneşte să intre pe podul acela." 

 Silvia Moldovan: "Am făcut răspuns la sesizare!" 

 Popa Pavel: "Numai o întrebare am pentru doamna directoare. De pe primul 

program strada Biruinţei, Dumbrăviţei, Busuiocului ce se va întâmpla cu ele?" 



 Silvia Moldovan: "Nu le-am prins pentru că acestea nu au suferit modificări  

din punct de vedere al indicatorilor. Urmează acelaşi traseu ca şi acestea. Urmează ca 

în perioada următoare să facem documentaţia de atribuire, să supunem avizării 

Ampor-ului şi apoi procedură de ofertare şi contractare. 

 Marius Rotar: "Vreau să mulţumesc  colegului Popa Pavel care încă odată ne 

demonstrează cât de bine cunoaşte problematica  din Oarda şi nu numai." 

 Vasile Cornea: "Dacă mai sunt  discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 135/2012 

 

 9. Însuşirea investiţiilor realizate din fonduri IID şi darea în concesiune către 

SC APĂ CTTA SA Alba – operatorul reţelelor de apă şi canalizare din municipiul 

Alba Iulia.  

 Se dă cuvântul d-nei Ana Metea care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

  Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 136/2012 

 

 Părăseşte sala de şedinţă domnul viceprimar Paul Voicu. 

 

 10. Modificarea HCL nr. 220/2011. 

 Se dă cuvântul d-nei Ileana krisbai care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

  Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Vasile Cornea: "Este o listă cu modificările." 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă sunt? Dacă nu sunt supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 12 voturi pentru şi 7 abţineri Pleşa 

Gabriel, Puican Ioan, Hondola Liviu, Coşeriu Sorin Nicolae, Lupea Iulian Nelu, 

Dărămuş Marcela Eugenia, Barbonţa Cristian Gelu." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 137/2012. 

 

 Vasile Cornea: "Vă propun să discutăm proiectul nr. 41, dacă sunteţi de acord." 



 

 41. Parcelarea imobilului (teren) înscris în CF nr. 12559 Alba Iulia A+100, nr. 

top 2197/12/1/27/1/2/1/1/1/1/1/1/1 – alei acces şi zone verzi în suprafaţă de 13199 

mp situat administrativ în Alba Iulia, str. V. Alecsandri, FN. 

 Se dă cuvântul d-lui Avram Iancu care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Avram Iancu: "Teren înscris în CF 12559 Alba-Iulia cu nr. top   

2197/12/1/27/1/2/1/1/1/1/1/1/1, situat administrativ în strada V. Alecsandri, FN. 

Terenul a fost notificat de doamna Gordeş Veronica. A fost soluţionată. În primă fază 

avem notificarea prin retrocedarea în natură a unor terenuri concesionate  şi 

propunere de acordare de despăgubiri pentru restul terenului de 609 mp. Ne-a atacat 

în instanţă. A obţinut hotărâre judecătorească pe 609 mp în natură şi am parcelat 

terenul în baza sentinţei civile." 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru şi o abţinere Barbonţa 

Cristian Gelu."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 138/2012 

 

 11. Modificarea HCL nr. 257/2009. 

 Se dă cuvântul d-nei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 12 voturi pentru şi 7 abţineri Pleşa 

Gabriel, Hondola Liviu, Puican Ioan, Coşeriu Sorin Nicolae, Dărămuş Marcela 

Eugenia, Lupea Iulian Nelu, Barbonţa Cristian Gelu." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 139/2012 

 

 Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Maier Eugen. 

 

 12. Modificarea HCL nr. 258/2009.  

 Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum 



şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Vasile Cornea: "Dacă  sunt discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 11 voturi pentru şi 7 abţineri Pleşa 

Gabriel, Hondola Liviu, Puican Ioan, Coşeriu Sorin Nicolae, Dărămuş Marcela 

Eugenia, Lupea Iulian Nelu, Barbonţa Cristian Gelu." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 140/2012 

 

 13. Modificare HCL nr. 259/2009. 

 Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Vasile Cornea: "Dacă  sunt discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 11 voturi pentru şi 7 abţineri Pleşa 

Gabriel, Hondola Liviu, Puican Ioan, Coşeriu Sorin Nicolae, Dărămuş Marcela 

Eugenia, Lupea Iulian Nelu, Barbonţa Cristian Gelu." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 141/2012 

 

 14. Modificare HCL nr. 260/2009. 

 Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Vasile Cornea: "Dacă  sunt discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 11 voturi pentru şi 7 abţineri Pleşa 

Gabriel, Hondola Liviu, Puican Ioan, Coşeriu Sorin Nicolae, Dărămuş Marcela 



Eugenia, Lupea Iulian Nelu, Barbonţa Cristian Gelu." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 142/2012 

 

 15. Modificare HCL nr. 262/2009. 

 Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 11 voturi pentru şi 7 abţineri Pleşa 

Gabriel, Hondola Liviu, Puican Ioan, Coşeriu Sorin Nicolae, Dărămuş Marcela 

Eugenia, Lupea Iulian Nelu, Barbonţa Cristian Gelu." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 143/2012 

 

 Revine în sala de şedinţă domnul consilier Maier Eugen. 

 

 16. Asigurarea sustenabilităţii proiectului „Servicii eficiente de E-administraţie 

şi managementul teritoriului pentru Primăria Alba Iulia”. 

 Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 144/2012 

 

 Bărdaş Horea Mihai: "Domnule preşedinte, vă rog să chemaţi consilierii  să 

vină la şedinţa! Acum s-au văzut pe listă  şi fac pe nebunii?" 

 Vasile Cornea: "Domnilor, vă rog să veniţi la şedinţă!" 

 

 Revine în sala de şedinţă domnul consilier Paul Voicu. 

 

 17. Aprobă plata cotizaţiei de către Consiliul local pentru Asociaţia 

Intercomunitară de Dezvoltare – Transport Local. 

 Se  prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate. 



 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Vasile Cornea: "Dacă sunt discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 12 voturi pentru  şi 8 abţineri 

Dărămuş Marcela Eugenia, Lupea Iulian Nelu, Barbonţa Cristian Gelu, Pleşa Gabriel, 

Hondola Liviu, Puican Ioan, Coşeriu Sorin Nicolae, Marius Adrian Costinaş." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 145/2012 

 

 

 18. Avizarea funcţiunilor pentru 12 spaţii construite libere din interiorul 

zidurilor fortificaţiei de tip „Vauban” Cetatea Alba Carolina în vederea întocmirii 

documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenţie 

 Se dă cuvântul doamnei Călin Hedviga care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Vasile Cornea: "Dacă  sunt discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 146/2012 

 

 19. Aprobă şi avizează  documentaţii de urbanism (PUD, PUZ):  

 

 Art.1: Avizează amplasare “STATIE TELEFONIE MOBILA, STR. 

GH.SINCAI, NR.4, ALBA IULIA, solicitant SC ORANGE ROMANIA SA”, 

conform planului de situatie anexat, cu conditia instituirii caracterului provizoriu pe 

perioada de 10ani conform contractului de inchiriere incheiat cu SC DEDEMAN 

SRL. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

  



 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil cu condiţii acest proiect 

de hotărâre.” 

 Călin Hedviga: "Pentru avizare staţie telefonie, SC Orange România, pe 

reclama Dedemanului, ştiţi că am o condiţie dată de dumneavoastră: se pune pe 

corpul acesta înalt o staţie de telefonie mobilă iar la bază există de asemenea un 

echipament tehnic. Vreau ca juridicul să scrie menţinerea condiţiei deoarece 

contractul  între Orange şi Dedeman este pe 10 ani. Aş vrea ca şi autorizaţia să aibă 

caracter ..." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Doamna arhitect şef, dacă le-am impus la o mulţime de 

oameni simbolul oraşului, la aceştia de ce nu le impunem  să pună pe reclamă?" 

 Paul Voicu: "S-a pus numai unde avem terase!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Numai terase?  Dar uitaţi-vă la aceasta! Reclame mari şi 

simbolul oraşului nu! Haideţi să le punem şi la aceştia! De ce numai pentru cei cu 

terase  le impunem?  Eu le-aş pune şi la cei cu afişajul electronic! Ne găsim numai la 

unii să le punem condiţii şi să le încărcăm nota de plată! Dar uitaţi-vă acolo! E 

părerea mea!" 

 Vasile Cornea: "Dacă mai sunt  discuţii? Dacă nu mai sunt, supun la vot cine 

este pentru?” 

 Puican Ioan: "Cu amendament?" 

 Hondola Liviu: "Cu amendamentul domnului Bărdaş!" 

 Sandu Cornel Stelian: "Fără amendament!" 

 Vasile Cornea: "E vorba de antenă, domnule coleg! Care amendament?" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Eu propun cu amendament." 

 Paul Voicu: "Eu sunt de acord cu ceea ce spun colegii! Dar să reţinem faptul că 

acel totem care este montat, este aprobat deja!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Atunci pe viitor!" 

 Paul Voicu: "Atunci hotărâţi-vă ce vreţi să propunem!" 

 Călin Hedviga: "Antena este doar elementul acesta selectat. Şi mai este un 

echipament acolo." 

 Sandu Cornel Stelian: "Haideţi că sunteţi absurzi!" 

 Vasile Cornea: "Tot dumneavoastră aţi aprobat în şedinţă acest totem! L-aţi 

aprobat! Acum ce facem îl modificăm? A spus colegul: pentru viitor!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "De ce să nu punem simbolul oraşului? Ce îi deranjează?" 

 Vasile Cornea: "Sunt de acord cu tine! Dar pentru viitor!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Atunci pentru viitor recomandarea noastră este ca pentru 

afişele mari să intre în funcţiune simbolul oraşului." 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Sandu Cornel Stelian: "Este absurd! Sunt firme multinaţionale cum este 

Kauflandul! Este absurd  să le pui pe siglă! E în toată lumea orange! E absurd să le 

pui!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Te pomeneşti că Ursus nu e multinaţională! Ursus nu are 

simbolul berii acolo?" 



 Paul Voicu: "Ba are, dar e absurd!" 

 Sandu Cornel Stelian: "Nu-i obligi să pună decât pe copertină, nu şi pe sticlă!  

I-am obligat să pună pe sticlă ceva?" 

 Maier Eugen: "Urmează!" 

 

 Părăsesc sala de şedinţă domnii consilieri Sandu Cornel Stelian, Paul Voicu, 

Marius Adrian Costinaş. 

 

 Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE, ALBA IULIA-OARDA DE 

SUS, solicitant DAVID NICOLAE, GAVRILA ANA MARIA, CIORAN ELENA, 

ROMCEA CORNEL, TIRAU NICOLAE ”. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "Avizează introducere în intravilan a unui teren situat între 

Oarda de Sus şi Oarda de Jos în zona învecinată drumului expres. Propunerea este de 

locuinţe individuale." 

 Popa Pavel: "Am o întrebare pentru doamna Hedviga. Referitor la drumul 

expres, pentru că şi nouă ni se pun fel şi fel de întrebări. Vor primi dezlegarea 

dumneavoastră, acceptul dumneavoastră în zona drumului?" 

 Călin Hedviga: "Pentru că acest proiect nu este anulat, este încă în vigoare, nu 

este bugetat am înţeles. E adevărat, domnul Primar?" 

 Mircea Hava: "Da." 

   Vasile Cornea: "Dacă sunt  discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot cine este 

pentru avizare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru.” 

 

 Revin în sală domnii consilieri Sandu Cornel Stelian, Paul Voicu, Marius 

Adrian Costinaş. 

 

 Art.3: Avizează Planul Urbanistic Zonal INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE SI REALIZARE DRUM 

ACCES, ZONA FRANCESCA – SCHIT, ALBA IULIA – Str. FRANCESCA. F.N., 

PISEC IURAI, PISEC MARIA IOANA, PODPREATOV MARIUS, LUCA 

ADRIANA, TATAR VIRGIL, TATAR SONIA ADRIANA, ALEXEI ALEXANDRU, 

ALEXEI DORINA, TARTARIAN OVIDIU, BOLD VASILICA, STOIA RAFILA, 

NICOLA FLAVIU, NICOLA CORINA, COSTEA ROMULUS, NICOLA STELIAN 

CONSTANTIN”.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 



specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "Introducere în intravilan în zona Francisca, sus spre Schit. Tot 

pentru construire locuinţe individuale, tot pentru avizare." 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 

avizare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Bărdaş Horea Mihai: "Domnule preşedinte! Dacă mai ies încă odată doi sau 

trei consilieri  afară, eu mă ridic şi plec şi vă las aici să faceţi şedinţă afară în stradă! 

Sau ne mutăm cu toţii afară! Eu cred că e o lipsă de respect faţă de noi! E a doua oară 

când ieşiţi şi staţi la uşă! Aveţi şuşoteli? Înainte de şedinţă vă chemăm la ora 12,00! 

Niciodată nu veniţi la ora 12,00!" 

 Paul Voicu: "Nu vă răspund! Dar vreau să vă spun că avem 7000 de probleme 

foarte importante! Mâine sunt Zilele Cetăţii şi sunt 7000 de comercianţi! Dar nu 

vreau să vă răspund!" 

 Mircea Hava: "Vă spu eu, Horea, ce au făcut afară! Au făcut exact ce ai vrut tu! 

De Zilele Oraşului avem bere cu sigla oraşului! Aceasta au făcut afară!" 

 

 

 Art.4: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu CONSTRUIRE GARAJE 

PENTRU 3 AUTO, POARTA ACCES TIP SASESC SI REFACERE 

IMPREJMUIRE, ALBA IULIA, STR.CRISANEI, NR.1D, solicitant PAROHIA 

EVANGHELICA ALBA IULIA”. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "Aprobă PUD construire 3 garaje auto pe terenul aflat în 

folosinţa  Parohiei Evanghelice. Este vorba de aceste trei garaje. Planul urbanistic a 

fost solicitat deoarece  terenul este al municipiului  Alba-Iulia şi există parteneriatul." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Doamna Hedvigă, poarta aceea unde se face?" 

 Călin Hedviga: "La alineament la stradă." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Adică?" 

 Călin Hedviga: "Este vorba de  poarta la stradă, la alineament la strada 

Crişanei. Aici vă prezint anexa. De ce am cerut plan urbanistic? Pentru că 



dumneavoastră, Consiliul local, sunteţi administratorul de drept al municipiului   

Alba-Iulia şi trebuie să vă daţi acordul ca să se poată realiza această investiţie." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Încă odată întreb. Poarta aceea? Nu înţeleg!" 

 Călin Hedviga: "La alineamentul la stradă." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "La alineamentul casei?" 

 Călin Hedviga: "Da. La stradă!" 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Casa e retrasă acolo?" 

 Călin Hedviga: "E vorba de alineamentul la stradă." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Acolo se face poarta?" 

 Călin Hedviga: "La stradă!" 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "E în regulă. Mă gândeam că se face undeva mai în 

faţă." 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă mai aveţi? Nu mai sunt, atunci supun la vot cine 

este pentru.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru şi 3 abţineri Hondola 

Liviu, Puican Ioan, Pleşa Gabriel.” 

 

 

 Art.5: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu CONSTRUIRE CENTRU 

MEDICAL SI IMPREJMUIRE, STR.CALEA MOTILOR, FN, LAZAR GABRIELA 

LILIANA”. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "Pe Calea Moţilor, de la Kaufland spre Miceşti, construire 

centru medical  pe terenul proprietate privată a persoanei fizice. Este vorba despre 

această construcţie  P + 1 în primă fază. Este marcată volumetrie! Desfăşurare la 

stradă!" 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru." 

 "Fiind supus la vot articolul a fost votat cu 20 voturi pentru." 
 

 Art.6: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu CONSTRUIRE LOCUINTA 

FAMILIALA, ALBA IULIA-MICESTI, STR. PADURII, FN, PADUREAN 

CONSTANTIN”, 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 



 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "Construire locuinţă familială pe un lot foarte redus de 7,80 m 

pentru modul de încadrare pe parcelă." 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 

aprobare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.7: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu EXTINDERE SPAŢIU 

COMERCIAL MIXT, ALBA IULIA, B-dul REVOLUŢIEI 1989, NR.24, BL. V6, 

solicitant S.C. MONDEO IMPEX SRL.” 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "Extindere spaţiu comercial în vederea întregirii a două fronturi 

deja realizate şi extinse. Condiţia pusă de comisie a fost introdusă. Propunerea are în 

vedere completarea extinderii cu acest element. A fost introdusă condiţia." 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 

aprobare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.8: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu DEPOZIT MATERIALE DE 

CONSTRUCTII SI BIROURI, AMENAJARI EXTERIOARE, AMPLASARE 

FIRMA LUMINOASA, SOSEAUA DE CENTURA, NR.10, solicitant SC UNIMAT 

SRL”. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Călin Hedviga: "La şoseaua de centură, un teren cu acces din şoseaua de 

centură, realizarea unui depozit de materiale de construcţii. Este vorba de acest 

depozit. Prezintă şi avizul administrator drum. Condiţia înscrisă de comisie a fost 

introdusă cu retragerea." 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă sunt? Dacă nu sunt, atunci supun la vot cine este 

pentru aprobare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 



 Art.9: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu CONSTRUIRE ANEXA 

PROVIZORIE PENTRU ACTIVITATI CULTURAL CATEHETICE DE VARA, 

CETATEA ALBA CAROLINA, STR.MITROPOLIT SIMION STEFAN, NR.5, 

solicitant ARHIEPISCOPIA ORTODOXA ALBA IULIA – BISERICA 

MEMORIALA MIHAI VITEAZUL "SFANTA TREIME"”. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil cu condiţii acest proiect 

de hotărâre.” 

 Călin Hedviga: "În cetatea istorică, unde este biserica Sfânta Treime, bisericuţa 

de lemn, Arhiepiscopia Ortodoxă vrea să realizeze  o construcţie care este de fapt o 

anexă  provizorie pentru activităţi culturale. Este vorba de această construcţie a cărei 

propunere se doreşte să fie aşa, în aer liber. Comisia  a dat aviz favorabil cu condiţia 

provizoratului de un an." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Se doreşte sau s-a dorit? Că este construită!" 

 Vasile Cornea: "Alte discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot cine este 

pentru aprobare cu condiţia impusă de comisie.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru şi 4 abţineri Hondola 

Liviu, Puican Ioan, Coşeriu Sorin Nicolae, Barbonţa Cristian Gelu.” 

  

 Art.10: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu CONSTRUIRE HALA 

INDUSTRIALA, ALBA IULIA-BARABANT, STR. TURNATORIEI, FN, solicitant 

BENCHEA DANIEL”.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "Plan urbanistic de detaliu construire hală industrială în 

Bărăbanţ pe strada Turnătoriei. Acesta este modul de amplasare al halei în raport cu 

strada Turnătoriei. Accesele, incintă." 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 

aprobare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.11: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu SCHIMB DE DESTINATIE DIN 

APARTAMENT IN SPATII COMERCIALE MAGAZIN INDUSTRIAL SI 

MAGAZIN ALIMENTAR, EXTINDERE SI REALIZARE ACCES, B-DUL 



REPUBLICII, BL.27,AP.2, solicitant NISTOR CRUCITA”, conform planului de 

situatie anexat. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: “Este vorba de o schimbare de destinaţie a unui apartament 

situat la parter aflat pe bulevardul Republicii la intersecţia cu strada vasile Alecsandri. 

Este vorba despre extinderea acestui apartament  la alineament cu clădirea vecină.” 

 Pleşa Gabriel: "Nu există zonă verde acolo?" 

 Călin Hedviga: "Nu. În registrul zonelor verzi nu există. Există şi o 

volumetrie." 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, atunci supun la vot cine este 

pentru aprobare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.12: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu CONSTRUIRE LOCUINTE 

COLECTIVE P+2+M SI SPATII PT. COMERT SI SERVICII LA PARTER STR. 

MILENIUM, nr. 1, ALBA IULIA , solicitant EIDENMULLER ELENA”. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: “Construire locuinţe colective. Este vorba de documentaţia pe 

care v-am prezentat-o şi în şedinţa de data trecută  şi nu aţi aprobat-o  din cauză că nu 

prezenta volumetrie. Acum v-o prezint! Aceasta este propunerea volumetrică! Vă pot 

prezenta şi o desfăşurare  în care se vede care este relaţia locuinţelor în raport cu cele 

două construcţii existente învecinate.” 

 Bărdaş Horea Mihai: "Unde este clădirea învecinată?" 

 Călin Hedviga: "Clădirea învecinată. Aici este un bloc existent." 

 Marius Adrian Costinaş: "E Auto Centrum." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Aceasta este în spate?" 

 Călin Hedviga: "E planul de situaţie. Vis a vis de Kaufland. Strada Detunata, 

strada Milenium. Această construcţie există, blocul există iar propunerea este între 

cele două, la intersecţia străzii Milenium  şi Calea Moţilor." 

 Bărdaş Horea Mihai: "E bun! Mulţumesc frumos!" 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt, atunci supun la vot 



cine este pentru aprobare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.13: Aprobă Planul Urbanistic Zonal CENTRU CULTURAL BASTION 

SF. MIHAIL, str. Nicolae Iorga, nr.1-3, solicitant CONSILIUL JUDETEAN ALBA”. 

  Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: “Trecem la aprobare PUZ. Centrul cultural Bastionul Sfântul 

Mihail. Ştiţi unde este bastionul? Este pe actualul amplasament al secţiei neuro. 

Urmează a se desfiinţa toate construcţiile parazitare. Vor rămâne doar clădirile 

monument, aceasta şi aceasta. Arealul construibil este acolo prezentat pe planşă. 

Documentaţia prezintă toate avizele necesare, inclusiv aviz Ministerul Culturii, care 

vă propune să aprobaţi un PUZ cu trei variante.” 

 Marius Adrian Costinaş: "Care sunt acelea?" 

 Mircea Hava: "Domnul arhitect, spuneţi la ce vă opriţi dumneavoastră? Că     

v-aţi pus trei variante?" 

 Domnul arhitect: "Din cauză că va fi un concurs de soluţii de arhitectură!" 

 Mircea Hava: "Atunci trebuie explicat!" 

 Domnul arhitect: "Edificabilul e acelaşi, regimul maxim de înălţime, procentul 

de ocupare şi distanţele şi tema. Cele trei variante se referă la clădire, care poate fi 

îngropată total, parţial şi la maximul înălţimii spitalului. E vorba de înălţimea clădirii. 

Şi în avizul Ministerului Culturii spune că, în cazul în care facem un concurs să lăsăm 

libertatea creaţiei." 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt, atunci supun la vot 

cine este pentru aprobare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Barbonţa Cristian Gelu: "Care este situaţia cu secţiile de acolo? Vor fi 

preluate?" 

 Oneţiu Cornelia Maria: "Vor fi mutate." 

 Mircea Hava: "Ele se mută în altă parte." 

 

 Art.14: Aprobă Planul Urbanistic Zonal LOCUINTE COLECTIVE SI 

FUNCTINI COMPLEMENTARE CARTIERUL ORHIDEELOR, ALBA IULIA, 

STR. LALELELOR NR.2, solicitant MUNICIPIUL ALBA IULIA”. 

   Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 



avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil cu condiţii acest proiect 

de hotărâre.” 

 Călin Hedviga: “Vă rog să aprobaţi o reglementare urbanistică pentru un teren 

pe care municipiul Alba-Iulia l-a obţinut de la Ministerul Apărării Naţionale  cu acces 

din strada Lalelelor şi să acceptaţi condiţia pe care v-o propun  de preluare a 

regulamentului  unui studiu de impact după ce acesta va fi bugetat şi realizat. 

Condiţiile din studiul de impact vor fi preluate ulterior. Fiind foarte aproape de 

crescătoria de păsări de la Pâclişa există o zonă de interdicţie pe care vrem să o 

reducem. Studiul de impact  nu se poate reduce decât prin studiul de impact! Toată 

zona e afectată oricum! Dar, dacă o putem reduce o să mai vină cu ea odată  în 

Consiliul local şi o să vedem ce putem face. Rugămintea mea este să aprobăm sub 

această formă  deoarece toate celelalte avize pe care le-am obţinut expiră şi nu aş vrea 

să reluăm procedura de reavizare din cauza acestui studiu de impact. Ca urmare este 

vorba de 700 de apartamente, regim de înălţime P + 2 + M. Primele construcţii 

dinspre strada Lalelelor pot fi atacate dacă există programe sociale sau realizare 

grădiniţe.” 

 Pleşa Gabriel: "Ce se intenţionează? Locuinţe sociale?" 

 Călin Hedviga: "O zonă de locuinţe colective. Este un protocol între noi şi 

MAPN ca un număr de două treimi dintre aceste locuinţe să fie alocat angajaţilor 

MAPN iar restul să utilizeze municipiul Alba-Iulia." 

 Pleşa Gabriel: "Se va licita?" 

 Călin Hedviga: "Sursa de finanţare nu este acum. Este doar reglementarea 

urbanistică, în ce condiţii pot fi atacate lucrările." 

 Pleşa Gabriel: "Concluzia este că vor fi locuinţe sociale din care o parte se dau 

la MAPN." 

 Mircea Hava: "Ori sociale. Locuinţe colective! Ori sociale ori ANL! Ori pe 

cele două ordonanţe pe care construim cele 75 lângă stadion. Pe orice prindem! Sau 

poate prindem un investitor care face să intrăm cu ele într-o chestiune. Normal că 

totul se face pe licitaţie! Dacă sunt ANL-uri licitaţia o va face Bucureştiul. Dacă se 

fac sociale sau pe ordonanţe, licitaţia o facem noi, aici. Dar aceasta în momentul în 

care avem bani." 

 Călin Hedviga: "Terenul este destul de mare. 10 hectare. Au fost propuse 728 

apartamente în regim de înălţime P + 2 + M." 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt, atunci supun la vot 

cine este pentru aprobare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.15: Aprobă Planul Urbanistic Zonal LOCUINTE INDIVIDUALE SI 

REALIZARE ACCES, ALBA IULIA, STR. V. GOLDIS, NR.42B, solicitant POP 

LUCIAN VASILE, FLOREA FLORIN”. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 



specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: “Reglementarea unei zone de locuinţe individuale şi realizarea 

unei străzi pe trei parcele cu acces din strada Vasile Goldiş.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 

aprobare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.16: Aprobă Planul Urbanistic Zonal REGLEMENTARE ZONA DE 

LOCUINTE INDIVIDUALE SI REALIZARE ACCES, ALBA IULIA, STRADA 

NAZARETH ILLIT, FN, INTRAVILAN, solicitant PACURAR IOAN, 

CIUGUDEAN TRAIAN”. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: “Reglementarea unei zone de locuinţe individuale. De fapt este 

o completare a unui plan urbanistic  în vigoare prin care se creează între strada 

Nazareth Illit şi strada Sliven încă o stradă cu regim privat.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 

aprobare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.17: Aprobă Planul Urbanistic Zonal INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE  LOCUINŢE UNIFAMILIALE, OARDA DE JOS, STR. 

DUMBRAVITEI, FN, BOCSA FLORIN si ROS IOAN”. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 



şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: “Introducere în intravilan a unui teren  din Oarda de Jos la 

limita cu strada Dumbrăviţei. Terenul aferent străzii a fost donat municipiului      

Alba-Iulia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 

aprobare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.18: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN 

INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE, OARDA DE 

JOS, ZONA DUBLIHAN, STR. CUTINA solicitant STAN CALIN si CUTEAN 

GHEORGHE”,  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: “Introducere în intravilan tot pentru construire de locuinţe 

individuale în vederea realizării unor locuinţe  cu regim mixt de înălţime. Strada 

prezintă o declaraţie de servitute  de utilitate publică. Strada nou propusă!” 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 

aprobare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.19: Se stabileste, pentru documentatiile de urbanism PUD de la art.4, 

art.5, art.6, art.7 art.8, art.9, art.10, art.11 si art.12, perioada de valabilitate de 3 ani. 

 Art.20: Se stabileste, pentru documentatia de urbanism PUZ de la art.13, 

art.14, art.15, art.16, art.17 si art.18 perioada de valabilitate pana la aprobarea noului 

PUG al municipiului Alba Iulia.  

 Călin Hedviga: „Articolele 19 şi 20 vă propun termenele de valabilitate pentru 

articolele aprobate anterior. 

 Vasile Cornea:  "Supun la vot cine este pentru aprobarea perioadei de 

valabilitate." 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 147/2012. 

 

        20. Revocarea HCL nr. 355/2011 şi aprobarea vânzării prin licitaţie publică a 

unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Alexandru Ioan Cuza, nr. 7A. 

       Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  



 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru şi o abţinere Pleşa 

Gabriel."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 148/2012 

 

        21. Modificarea HCL nr. 260/2011 cu privire la aprobarea vânării prin negociere 

directă a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Gheorghe Doja. 

         Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru şi o abţinere Barbonţa 

Cristian Gelu."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 149/2012 

 

       22. Prelungirea termenului contractului de închiriere nr. 13545/1996 încheiat 

între Consiliul local şi SC Unitatea SRL. 

          Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre cu condiţia 

modificării tarifului de închiriere la 5 euro/mp/lună.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru şi o abţinere Pleşa 

Gabriel, Puican Ioan."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 150/2012 

 

 

          23. Aprobarea scutirii la plata redevenţei datorate de către SC GLOW SRL în 

baza contractului de asociere nr. 11072/2011. 

           Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 



raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Mihai Pripon: "În comisie părerile au fost împărţite. Unii dintre domnii 

consilieri propuneau aprobarea scutirii de la plată, alţii au fost de părere să se aprobe 

proiectul în forma în care a fost prezentată." 

 Pleşa Gabriel: "Numai puţin. Dacă nu ar fi fost precedente, aş fi fost de acord 

cu neaprobarea acestui proiect. Dar a existat precedent şi ştiţi foarte bine! Ştiţi la fel 

de bine, toată lumea, că acei investitori care au închiriat spaţii nu şi-au putut 

desfăşura activitatea din anul acesta. Corect aşa este! Nu s-a aprobat la Winners, am 

aprobat la Monolit. Ori judecăm la toţi cu aceeaşi balanţă, ori nu mai aprobăm nimic! 

Părerea mea este că societatea are dreptate în contextul în care s-a aprobat şi la alţii!" 

 Vasile Cornea: "Să vedem rezultatul votului!" 

 Marius Rotar: "Eu susţin ce spune domnul Pleşa! Am mai aprobat şi la alţii! 

Haideţi să mergem pe aprobare şi de data aceasta  pentru că e totuşi un agent 

economic!" 

 Mihai Pripon: "Daţi-mi voie să fac o precizare la cele spuse aici. În situaţiile în 

care s-au aprobat, că aţi spus de Monolit. Dacă ţineţi minte, Monolit a făcut 

nenumărate  solicitări de-a lungul timpului. Ulterior a fost aprobat şi aceasta din 

cauză  că lucrările  care se desfăşoară  în Cetate îi împiedică  accesul şi utilizarea în 

orice fel  a acelui spaţiu. Ori în situaţia acestui investitor există chiar acces auto  până 

lângă spaţiul proprietatea sa şi parcare. Şi această intrare există din trei locuri. Noi, 

din cauza aceasta, am mers pe această idee. Dacă ar fi fost împiedicat ca toţi ceilalţi 

să-şi folosească spaţiul ..." 

 Paul Voicu: "Credeţi-ne că nu este nici o rea intenţie! Mai mult decât atât, în 

vecinătatea acestuia mai este încă un spaţiu  care funcţionează, piţeria nu ştiu care, 

căreia nu i-am tăiat nici o plată pentru că şi ea funcţionează şi are acces." 

 Pleşa Gabriel: "Dar a cerut?" 

 Paul Voicu: "Nici nu cere pentru că funcţionează!" 

 Sandu Cornel Stelian: "Distanţa e de 10 metrii!" 

 Pleşa Gabriel: "Numai un singur lucru vreau să vă mai spun! Sunt de acord cu 

dumneavoastră că avea acces. Nu e acelaşi lucru şi ştim foarte bine care era afluenţa 

când erau deschise şanţurile şi poate să intre oricine şi să se plimbe duminica sau 

acum când e acces prin spate  şi foarte multă lume nu ştie. Aceasta ar fi ideea! 

Părerea mea este că nu e acelaşi lucru!" 

 Mihai Pripon: "Accesul este nu numai din spate. Acolo e acces auto cu parcare 

cu tot. Dar mai există şi acces pietonal înspre zona dinspre Grup Corint. Odată 

dinspre bisericuţa  de lemn, prin tunel, şi odată dinspre Poarta III  venind prin aceste 

trei zone." 

 Pleşa Gabriel: "Aveţi dreptate! Dar cu atâtea şantiere nu mai ştie lumea să se 

ducă până la obelisc şi să se întoarcă. Puneţi-vă în situaţia să fiţi dumneavoastră 

acolo, că aţi investi dumneavoastră bani acolo! Nu contează cine e! Nu e corect!" 

 Maier Eugen: "Vreau să vă spun că dacă ar fi fost proiectul nr. 24 inversat  cu 



proiectul nr. 23 nu discutam atât! În proiectul nr. 24 noi spunem că, considerăm 

motivul invocat în obţinerea avizului că a durat mai mult de 6 luni. Deci acolo îi dăm 

dreptate şi dincoace nu-i dăm dreptate!" 

 Mihai Pripon: "Da. Dar uitaţi-vă că acolo spaţiul este deja amenajat în 

proporţie de 90% şi funcţionează! Aceasta a fost opinia noastră! Dumneavoastră veţi 

hotărî!" 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă mai aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru neaprobarea acestei scutiri." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi împotrivă Marius Adrian 

Costinaş, Bărdaş Horea Mihai, Contor Gheorghe, Cornea Vasile, Coşeriu Sorin 

Nicolae, Domuţa Iulius Viorel, Dărămuş Eugenia Marcela, Maier Eugen, Oneţiu 

Cornelia Maria, Pleşa Gabriel, Pop Monica Liana, Popa Pavel, Puican Ioan, Rotar 

Marius, Sandu Cornel Stelian, Bogăţan Ioan, Paul Voicu şi 2 abţineri Hondola Liviu, 

Barbonţa Cristian Gelu."  

 

 Vasile Cornea: "În varianta aceasta proiectul nu a trecut. Supun la vot cine este 

pentru aprobarea scutirii?" 

 "Fiind supusă la vot popunerea de aprobare a scutirii a fost votată cu 16 voturi 

pentru şi 4 abţineri Hondola Liviu, Barbonţa Cristian Gelu, Sandu Cornel Stelian, 

Marius Adrian Costinaş." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 151/2012 

 

        24. Încheierea unui act adiţional la contractul de asociere nr. 11072/2011 

încheiat între Consiliul local şi SC GLOW SRL. 

          Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru şi o abţinere Barbonţa 

Cristian Gelu."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 152/2012 

 

          25. Vânzarea unui teren în Oarda, DN 1 FN. 

          Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 



 Mihai Pripon: "Este vorba de vânzarea prin negociere directă a terenului 

aferent construcţiilor de la Hanul dintre Sălcii. S-a discutat în comisie. Cumpărătorul, 

având în vedere faptul că a cumpărat SC Satex de curând aceste bunuri, vă solicită să 

fiţi de acord ca plata preţului să se facă în rate eşalonate pe perioadă de până la 10 

ani. În comisie am fost de acord." 

 Mircea Hava: "Băi fraţilor! Atâta sunteţi de dezbătuţi cu banii cetăţii! V-aţi 

învăţat aşa să vină banii! Nu se poate face aşa! Nu poţi să fi de acord cu 10 ani, cu 

100 de ani! Cine l-a cumpărat? Cine a cumpărat Hanul dintre Sălci că sunt foarte 

curios?" 

 Mihai Pripon: "Satex. A cumpărat toate clădirile de acolo. Am actul de 

vânzare-cumpărare la mine. Dacă doriţi vi-l pot arăta!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Nu luăm cu dobânda aferentă?" 

 Mihai Pripon: "Ba da!" 

 Ioan Bogăţan: "Eu propun 5 ani." 

 Vasile Cornea: "Comisia propune 5 ani." 

 Hondola Liviu: "Comisia a propus 10 ani! A fost de acord!  De moment ce 

plăteşte dobândă ce mai tot discutăm?" 

 Mircea Hava: "Aşa cum mi-aţi făcut voi reclamaţie pe undeva, colegii noştri, 

vă spun acum să audă toţi: eu fac reclamaţie pentru chestia aceasta! Să rămână 

publică! Vă rog să notaţi!" 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă mai aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru cu propunerea de 10 ani." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 8 voturi pentru Pleşa Gabriel, Puican 

Ioan, Hondola Liviu, Coşeriu Sorin Nicolae, Barbonţa Cristian Gelu, Dărămuş 

Marcela Eugenia, Lupea Iulian Nelu, Bărdaş Horea Mihai şi 12 abţineri."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 153/2012 

 

             Proiectul nu s-a adoptat întrucât nu s-a întrunit numărul de voturi necesar. 

 

            Mircea Hava: "Nu vreau să fiu rău! O să  treacă! Terenul e bine să fie vândut 

decât să stea a nimănui! Dar mă deranjează ipocrizia! Când a fost vorba de un amărât 

de chioşc de ziare 5 euro! Aici nimeni nu a spus: domnule de ce numai atâţia 

euro/metru pătrat în buricul târgului? Nimeni nu se întreabă chestia aceasta! De ce? 

Noi, cei corecţi şi cu crucea!" 

             Paul Voicu: "Acolo a fost închiriere, aici e vânzare!" 

             Mircea Hava: "Acolo era închiriere! Atenţie! 5 euro!" 

             Hondola Liviu: "Dar cine a stabilit preţul?" 

         Mircea Hava: "Nu contează, domnule! Dumneata eşti consilier şi puteai să 

propui mai multe! Aveţi un raport de evaluare şi puteai să spui că e bun sau nu e bun! 

Este vorba de discuţii, de principii! Acolo e vorba de 5 euro pe care dacă îi înmulţim 

cu ani şi cu cutare vedem că respectivul a plătit terenul poate şi până la miezul 

pământului! Scoate magma! Aici discutăm de o înstrăinare totală pe un preţ. Dar nu 

aţi zis: băi fraţilor expertiza aceasta este bună sau nu e bună! E o chestiune, nu e o 

chestiune! Nu e o problemă! Este un proiect! Nici măcar o mică discuţie! Ştim în ce 



lume trăim! Să vedem unde poate să ducă chestiunea aceasta de ticăloşenie şi 

ipocrizie! Aşa îi şi spun!" 

            Puican Ioan: "Domnul Primar! De ce aţi semnat proiectul?" 

            Hondola Liviu: "Dumneavoastră aţi semnat proiectul!" 

          Mircea Hava: "Domnule profesor! Vreau să vă spun cu tristeţe! Nu aţi învăţat 

nimic în Consiliul local! Este un proiect! Da!" 

           Hondola Liviu: "Scrie iniţiator Primar Mircea Hava!" 

           Mircea Hava: "Mai nou, dacă eu am semnat ceva, dumneavoastră săriţi?" 

            Puican Ioan: "Noi am votat ce ne-aţi prezentat!"  

       Mircea Hava: "Dar când am votat să vă asfaltez strada de ce nu aţi votat, 

domnule consilier?" 

          Pleşa Gabriel: "Domnule Primar! Şi noi v-am prezentat  multe proiecte şi nu le-

aţi lăsat să treacă!" 

          Mircea Hava: "Sunt 2-3." 

            

          26. Vânzarea unui teren situat în Alba Iulia, str. Traian, nr. 8. 

        Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Vasile Cornea: "Comisia propune 30 euro/mp + TVA. 30,12 euro." 

 Mihai Pripon: "Este un fost canal aflat  între proprietăţile de pe strada Traian." 

 Vasile Cornea: "Se propune să plătească 15%, restul de preţ în 48 de rate lunare 

+ dobândă 5,25%/an. Discuţii dacă mai aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru cu propunerea comisiei." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru şi 2 abţineri Barbonţa 

Cristian Gelu, Marius Adrian Costinaş."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 154/2012 

 

 

            27. Vânzarea unui teren situat în Alba Iulia, str. Mărăşeşti, nr. 50. 

           Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Mihai Pripon: "Aici este vorba de terenul de sub construcţia petenţilor." 

 Mircea Hava: "În câte rate?" 

 Mihai pripon: "În 48 de rate." 

 Vasile Cornea: "28,59 euro/mp. Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 



 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 155/2012 

 

             Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Marius Rotar. 

 

         28. Neaprobarea scutirii de la plata redevenţei datorate de către dl. Bumbu 

Viorel. 

          Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Mihai Pripon: "Au fost aceleaşi discuţii în comisie. Noi am făcut cu refuzul 

nostru de scutire de la plată majorărilor şi penalităţilor. Îl aveţi în faţă scris." 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu mai sunt supun la vot cine este pentru 

neaprobare?" 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 12 voturi pentru neaprobare şi 7 

abţineri Dărămuş Marcela Eugenia, Lupea Iulian Nelu, Pleşa Gabriel, Puican Ioan, 

Coşeriu Sorin Nicolae, Hondola Liviu, Bărdaş Horea Mihai."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 156/2012 

 

             29. Închirierea unui teren situat în Alba Iulia, b-dul Revoluţiei, nr. 60. 

             Proiectul este retras de pe ordinea de zi. 

 

            30. Atribuirea în proprietate  a terenului aferent caselor particulare. 

           Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

  Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

  Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?" 

           "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru."  

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 157/2012 

 

       31. Atribuirea în proprietate terenul aferent apartamentelor în cotă indiviză 

deţinut din construcţii. 

          Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 



 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?" 

           "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru."  

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 158/2012 
 

         32. Însuşirea documentaţiei tehnice de parcelare a unui apartament situat în 

Alba Iulia, str. Vasile Goldiş, nr. 18, bl 9 BCD. 

            Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?" 

           "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru."  

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 159/2012 

 

 

        33. Acceptarea donaţiei unui imobil (drum) situat în Alba Iulia – Partoş  „După 

Cimitir”. 

         Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?" 

           "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru."  

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 160/2012 

 

       34. Expertiza tehnică efectuată în Dosar nr. 11408/176/2010, aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

          Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru 

neînsuşire?" 

           "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru neînsuşire."  



 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 161/2012 

 

     35. Expertiza tehnică efectuată în Dosar nr. 1034/176/2012, aflat pe rol la 

Judecătoria  Alba Iulia. 

         Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Aurica Groza: "Însuşire de expertiză pentru rectificare de suprafaţă pe strada 

Take Ionescu." 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru însuşire?" 

           "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru însuşire."  

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 162/2012 
 

       36. Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 9834/176/2011, aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

          Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Aurica Groza: "Însuşire varianta 2. Deci, aici sunt două variante. Terenul este 

în Bărăbanţ şi însuşim varianta cu drumul de acces din spate." 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru însuşire cu 

varianta 2?" 

           "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru însuşire."  

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 163/2012 

 
 

          37. Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 117/176/2011, aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

        Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Aurica Groza: "Însuşire. Este însuşire la varianta 2. Tot aşa. Este completarea 2 

la raport. Este vorba de un teren care a făcut obiectul unei notificări." 



 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru însuşire?" 

           "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru însuşire."  

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 164/2012 

 

       38. Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 8474/176/2011, aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

          Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru însuşire?" 

           "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru însuşire."  

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 165/2012 
 

      39. Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 1394/176/2012, aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

          Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru însuşire?" 

           "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru însuşire."  

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 166/2012 

 

       40. Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 2152/176/2012, aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

          Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

  Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

  Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?" 

           "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru."  

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 167/2012 

 

         43. Proiect de hotărâre privind aprobarea înscrierii municipiului Alba-Iulia în 



cadrul proiectului UEFA Hat Trick III si a Studiului de fezabilitate ce are ca obiect 

Reabilitarea terenului 1 de fotbal de la Stadionul CETATE Alba-Iulia. 

         Se dă cuvântul d-lui Popa Manole  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

  Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Mihai Pripon: "Proiectul a fost discutat în comisie. A primit aviz favorabil." 

  Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?" 

           "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru."  

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 168/2012 
 

 

         42. Alegerea  preşedintelui de şedinţă care va conduce lucrările Consiliului local 

pentru perioada mai – iunie 2012.   

 Se dă cuvântul doamnei Georgeta Rânghet care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Popa Pavel: "Propun ca preşedinte de şedinţă să fie domnul consilier Bărdaş 

Horea Mihai." 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot proiectul  a fost votat cu 18 voturi pentru şi o abţinere 

Bărdaş Horea Mihai."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 169/2012 

 

 

 DIVERSE: 

 

 

 

 Vasile Cornea: "Avem la diverse raportul de activitate cu nr. 29713/23. 04. 

2012 al domnului consilier Popa Pavel precum şi calendarul evenimentelor pentru 

Zilele Cetăţii Alba Carolina." 

 

 

 



 

 

 III. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba-Iulia pe luna 

mai. 

 

 Vasile Cornea: "Propun ca şedinţa ordinară pentru luna mai 2012 să aibă loc în 

data de  31 mai 2012." 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 19 voturi pentru." 

 Vasile Cornea: „Alte discuţii dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt şi alte discuţii  

declar şedinţa închisă.”  

 

Alba Iulia, 27 aprilie  2012 

 

 

 

 

 PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                        SECRETAR, 

                       Vasile Cornea                                      Marcel Jeler 


